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Plats: Digitalt 

Närvarande: Daniel Sjölund, Urban Lindgren, Lotta Nilsson, Helen Hanstock, Bernt 
Åkerlund och Erica Johansson. 

 

1. Mötets öppnande 
Daniel Sjölund hälsade alla välkomna till dagens möte. Erica Johansson valdes till mötets 
sekreterare och Urban Lindgren att justera dagens protokoll. 

2. Förra mötets protokoll 
Protokoll från styrelsemöte den 26 oktober gicks igenom. Protokollet lades till handlingarna. 

3. Ekonomi 
Den ekonomiska ställningen är i stort sett oförändrad sedan senaste mötet. Förbundets 
SportIdent-enheter är reparerade och faktura på detta har inkommit. 

4. Utbildning 
Erica har lagt ut en ”rekryteringsannons” för utbildare till SOFT:s nya introduktionsutbildning 
för orienteringstränare på förbundets facebooksida. Första utbildningstillfället är planerat till 
att genomföras i Tranås i slutet av januari. 

5. Brobyggarna 
Lotta ska höra med ungdomsledarna i ÖOK om det finns någon lämplig kandidat till att ta över 
som ansvarig för Brobyggarna. 

6+7. Info från orienteringsförbundet/Ordförandekonferens/Extra 
förbundsmöte/Tävlingskonferens 

 Daniel deltog på den digitala ordförandekonferensen den 14:e november. Extra förbundsmötet 
blev inställt. Vid ordförandekonferensen avhandlades bland annat: 
- O-ringen: Information via Linda Take om vilka funderingar som finns inom O-

ringenorganisationen på framtida arrangemang och framförallt Uppsala 2021. Det 
presenterades olika lösningar på hur O-ringen kan genomföras alternativ skjutas fram 
ytterligare i tiden. Ekonomin är ansträngd och förmodligen kommer ersättningen till 
arrangörsklubbarna minska framöver. 

- Covidrestriktionerna: SOFT anser att förbunden är ansvariga att se till att restriktionerna 
följs. Det är OF:s uppgift att informera föreningarna i distriktet vilka rekommendationer 
som gäller.  

- Hitta Ut: SOFT tryckte på att markägarens tillstånd behövs, att man bör undvika kontroller i 
närheten av tomtmark samt att man ska markera ut lämpliga parkeringsplatser på 
kartorna. 

Bernt deltog på den digitala tävlingskonferensen den 14:e november. Bernt rapporterade att 
konferensen mestadels handlade om hur tävlingar kan anpassas efter rådande restriktioner 
med allt från tävlingsupplägg, parkering, start, resultatrapportering mål mm. 

8. Motioner förbundsmöte 
 Punkten utgick då förbundsmötet ställdes in. 
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9. Rekommendationer Corona 
 Mötet beslutade att JHOF följer de rekommendationer som finns tillgängliga via SOFT:s 

hemsida och att vi kommunicerar ut det till föreningarna. 

10. OL-ting och årsmöte 
 OL-tinget (fysiskt möte) som var planerat i november blev inställt p g a Covid-19. Mötet 

beslutade att JHOF bjuder in till ett digitalt OL-ting onsdag den 3:e februari. Daniel gör en 
inbjudan och skickar ut till klubbarna. 

Årsmötet genomförs i samband med OL-tinget onsdag 3:e februari. Daniel kontaktar 
valberedningen för att höra hur deras arbete går. 

11. Nästa möte 
 Nästa möte genomförs digitalt måndag 18 januari kl 18:00. 

12. Övriga frågor 
 Bernt presenterade det uppdaterade tävlingsprogrammet för skidorientering och orientering. 

Tillstånd för skoterkörning har ännu ej beviljats. Bernt och Torgny har diskuterat alternativ 
tävlingsform för skidorienteringarna, t ex veckans bana. Parkorienteringarna startar i april, den 
29:e april arrangeras Sprint-DM i samband med parkorientering. Det finns förslag på datum för 
Frösö 5-dagars och Skogsfemman. I övrigt är tävlingsprogrammet spikat förutom DM ultralång 
som är planerat till den 5:e juni i Åsarna. 

Erica har fortsatt kontakt med Ingrid Stengård angående prova på MTBO. Björkbackaområdet 
ligger inom avlyst område för O-ringen. Ingrids förslag är Frösö Park. Mötet diskuterade att det 
kan vara bättre att ha prova-på som ett separat arrangemang istället för att ha det i samband 
med en parkorientering. 

Lotta har gjort uppdateringar på hemsidan. 
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